
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 23.09.2022  
Espen J. Henriksen fra økonomiseksjonen informerte om saken. 
 
Noen punkter som ble nevnt: 

 NTNU har inngått kontrakt med utbygger om hvor mye areal som skal leies. 
 I samarbeid med brukerne har man kommet frem til en planskisse som gir gode 

løsninger for alle brukere.  
 Planskisse/kostnadsoverslag skal behandles i Prosjektstyret. Inntil da vil det bli  

gjennomført en risikovurdering i samarbeid med referansegruppen.  
 Status i prosjektet skal legges frem for AMUs byggarm 28.09.2022, blant annet vil 

akustikk og lyd bli diskutert.  
 
Fred Kavli-bygget – foreløpige planer: 

 Mulighetsstudie i 2023 
 Forprosjekt utarbeides i 2024 
 Ombygging i 2025 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 23.09.2022  
LOSAM tar saken til orientering.  
 


